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Protokół Nr XVIII/Sesji Rady Gminy z dnia 28
kwietnia 2009r.

 

Protokół  Nr XVIII//09

z  Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia 28 kwietnia  2009 r.

Ad.1

XVIII  zwyczajna  Sesja  Rady  Gminy  Poświętne   odbyła   się   w  sali  konferencyjnej   Urzędu  Gminy,    obrady  otworzył  

Przewodniczący  Rady Gminy  -  Bogusław Ulejczyk  -  powitał   przybyłych  na  posiedzenie  radnych,  Wójta  Gminy   -  Jana  

Cymermana, radcę prawnego – Grzegorza  Bartnika, zastępcę przewodniczącego rady powiatu – Tadeusza  Wasilewskiego,

sekretarz gminy – Marzannę Zagórską, skarbnik gminy – Marię Staszewską,  oraz wszystkie osoby obecne  na sali obrad,

stwierdzając  ponadto  że   według  listy  obecności  na  posiedzeniu  obecnych  jest  15  radnych  ,  co  stanowi  kvorum  do

podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.  ( listy  obecności  stanowią  załączniki do protokołu  )

Ad.2

Następnie przewodniczący  przedstawił proponowany   porządek obrad ;

1.    Otwarcie obrad.
2.    Przyjęcie  porządku obrad.
3.    Przyjęcie  protokołu  z  XVII Sesji  Rady Gminy.
4.    Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r
5.    Podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania  budżetu Gminy i udzielenia  absolutorium  Wójtowi

Gminy za 2008r.
6.    Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu                   z  przeznaczeniem  na inwestycję

„Budowa sali sportowej  wraz z łącznikiem  w Cygowie”
7.     Podjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na modernizację  dróg

gminnych i chodników w Gminie Poświętne.
8.    Podjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na inwestycję „ Projekt  i

budowa stacji uzdatniania wody oraz  stacji wodociągowej wraz z  przyłączeniami w  Gminie  Poświętne.
9.    Podjęcie uchwały sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr VII/44/2003 Rady Gminy w Poświętnem z dnia 25

września 2003r. w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Poświętnem.
10.  Przedstawienie  działań  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich   wdrożonych  w  2009r.
11.  Wnioski i interpelacje.
12.  Zamknięcie obrad.

Wójt Gminy  -  zgłosił wniosek jako punkt 9 a   podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę  Nr XVII/05/09  w sprawie  ustalenia 
regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego   oraz  szczegółowe warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe i  godziny
doraźnych zastępstw.
Wniosek  przez  radnych  został przyjęty  jednogłośnie.
Adam Zieliński – zaproponował  jako  punkt 9 b   uzupełnienie  składu  komisji rewizyjnej o  radnego Sylwestra Niźnik.



Wniosek przez  radnych został odrzucony  12 głosami za,  przy 1 głosie  przeciwnym i  2 głosach wstrzymujących

Przedstawiony porządek obrad z zaproponowaną zmianą został  przyjęty jednogłośnie ( głosowało 15 radnych)

Ad.3

Protokół  z poprzedniej Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu, wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są

uwagi do protokołu”.  nie zgłoszono  żadnych  uwag.

Przewodniczący  poddał pod  głosowanie  protokół   z XVII  Sesji Rady Gminy, który radni  przyjęli   jednogłośnie. ( głosowało 15

radnych )

Ad.4

Maria  Staszewska  - Skarbnik Gminy  omówiła  uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian  w budżecie  gminy na  2009r.

stwierdzając  że, zgodnie  z informacją Kierownika Krajowego Biura Wyborczego z dnia 31.03.2009 r. Nr ZF-3101-20/09 została

przyznana dotacja  celowa na zadania zlecone na przygotowanie i przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Europejskiego w

kwocie  5 438 zł.

Na podstawie analizy potrzeb i zrealizowanych wydatków dokonano zmian w planach kont 750, 801 a także w związku 

z podjętymi uchwałami w sprawie odnowy miejscowości  Ręczaje Polskie i Zabraniec  dokonano zmian w planach wydatków w

dz. 926 i 754 przenosząc środki na dz. 010.

Przewodniczący odczytał  projekt uchwały  sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie gminy na  2009r. , który został przyjęty 
14 głosami  za, przy  1  głosie  wstrzymującym. 

 UCHWAŁA   Nr  XVIII/100/09

Ad.5

Skarbnik Gminy - Maria Staszewska przedstawiła etapy procedury absolutorium gminnego stwierdzając, między innymi że

procedurę  rozpoczyna sprawozdanie  roczne z wykonania budżetu , które  Wójt jest zobowiązany  sporządzić do dnia           20

marca 2009 r., sprawozdanie   takie zostało  sporządzone, przedstawione  radzie  i przesłane  regionalnej izbie obrachunkowej, 

w celu wydania opinii o przedłożonym sprawozdaniu. Wiodącą też rolę w procedurze absolutoryjnej realizuje komisja rewizyjna,

która opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem do Rady Gminy w sprawie udzielenia  absolutorium,  wobec 

powyższego   komisja  wystąpiła  z takim wnioskiem  w dniu 12 marca 2009r.  wniosek ten został  przez  Przewodniczącego 

Rady Gminy   przesłany  do zaopiniowania  do  Regionalnej  Izby Obrachunkowej w  dniu 16 marca  2009 r. Następnie Skarbnik

Gminy odczytała uchwałę Nr 32/0/09 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Warszawie  z dnia 25 marca

2009r.  w sprawie wydania opinii o przedłożonym  przez Wójta  Gminy Poświętne sprawozdaniu z wykonania budżetu  Gminy za 

2008r.  a przewodniczący rady gminy  zapoznał  radnych  z wnioskiem  komisji  rewizyjnej  oraz  uchwałą   Nr 33/0//09 Składu

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 26 marca 2009r. w sprawie wydania opinii   o wniosku

sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy  Poświętne w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009r. 

(uchwały i  wniosek stanowią  załączniki  do niniejszego protokółu )

Radni  zostali  zapoznani  z sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za 2008r.    przez Skarbnika  Gminy  na  posiedzeniach
poszczególnych  komisji  oraz otrzymali sprawozdanie z wykonania  budżetu  gminy za 2008r. 

( sprawozdanie stanowi załącznik  do niniejszego protokołu )

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt sprawie przyjęcia sprawozdania          z wykonania  budżetu Gminy i udzielenia 
absolutorium  Wójtowi Gminy za 2008r. który  poddał  pod głosowanie .

Radni przedstawiony projekt uchwały  przyjęli 14 głosami  za,  przy  1 głosie przeciwnym -  bez  uzasadnienia  (  głosowało  15

radnych )



 

U C H W A Ł A    Nr  XVIII/101/09  w sprawie przyjęcia  sprawozdania z  wykonania budżetu i  udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy  za  2008r.

 

Ad.6

Sylwester Niźnik -  radny  zapytał co z uchwałą  na  4 miliony  na halę w budżecie oraz  zwrócił się zapytaniem czy  nie  należy 

ujednolicić miejsca położenia szkoły czy jest to  Cygów czy Poświętne, żeby  we wszystkich dokumentach  położenie  szkoły

było  jednakowe.

Skarbnik Gminy – w  uchwale budżetowej nie było  podawanego celu kredytu, dopiero w tej  uchwale określona została kwota i

cel  zadania.

Przewodniczący odczytał  projekt  w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu ze środków  Banku Ochrony Środowiska
SA  z przeznaczeniem  na inwestycję „Budowa sali sportowej  wraz z łącznikiem  w Cygowie”, który został przyjęty  14  głosami
za,  przy  1  głosie wstrzymującym. ( głosowało 15 radnych)

U C H W A Ł A    Nr XVIII/102/09 w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu ze środków  Banku Ochrony Środowiska
SA  z przeznaczeniem  na inwestycję „Budowa sali sportowej  wraz z łącznikiem  w Cygowie”

Ad.7

Wójt  Gminy  - poinformował że złożyliśmy  wniosek do powiatu o wspólne  realizowanie  budowy  chodników przy drogach

powiatowych, ze względów  bezpieczeństwa, dodał jeszcze  smutną rzecz informując, że w pierwszej  turze nasz  wniosek  z

gminą Klembów na budowę  drogi Józefin – Tuł  otrzymał dużo punktów, ale w kolejnym etapie  został  odrzucony,  będziemy

składać w tej sprawie odwołanie.   Obecnie geodeta wyprowadza  drogę  Czubajowizna – Nadbiel , część  drogi idzie przez

prywatne działki., dawniej   oddawano działki  bez pieniędzy. Teraz  każdy inaczej podchodzi  do tej sytuacji. Wracając  do

sprawy z Klembowem zwrócił się do członków  Polskiego Stronnictwa Ludowego  na terenie gminy o pomoc  w pozyskaniu

środków  unijnych, stwierdzając że  tereny  wschodnie  województwa zostały  potraktowane po macoszemu.

Radca prawny -   stwierdził że nie możemy  liczyć  na  dużo , już się głośno mówi o budowie  tunelu w Ząbkach  z tych środków.

Przewodniczący  odczytał   projekt   uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  z  przeznaczeniem  na

modernizację  dróg gminnych i  chodników w Gminie Poświętne, który  został   przyjęty 13 głosami za przy  2 głosach 

wstrzymujących.( głosowało 15 radnych )

 

U C H W A Ł A    Nr XVIII/103/09 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na modernizację  dróg

gminnych i chodników w Gminie Poświętne

Ad.8

Wójt  Gminy -  poinformował  że   trzeba  zrobić  odwierty  na 2 studnie, koszt  jednej takiej studni to kwota  około 80 tys. zł.

Sylwester Niźnik  -  radny   zapytał  o lokalizację  tych  odwiertów  i co będzie jeżeli  nie będzie wody.

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy  stwierdzając że odwierty będą prowadzone na działce  gminnej w Kielczykowiźnie, oczywiście

że jest to  ryzyko, ale wcześniej  zostały przeprowadzone badania  gruntu, które  wykazały istnienie  źródeł  wody, nie można 

zrobić odwiertu bez pozwolenia, trzeba być  także właścicielem  działki.

Przewodniczący odczytał  projekt  uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na inwestycję „



Projekt  i budowa stacji uzdatniania wody oraz  stacji wodociągowej wraz z  przyłączeniami w  Gminie  Poświętne., projekt
uchwały został  przyjęty jednogłośnie.( głosowało 15 radnych )
 
U C H W A Ł A    Nr XVIII/104/09 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na inwestycję „
Projekt  i budowa stacji uzdatniania wody oraz  stacji wodociągowej wraz z  przyłączeniami w  Gminie  Poświętne
 

Ad.9

Przewodniczący  przedstawił projekt uchwały sprawie wprowadzenia zmian               w uchwale  Nr VII/44/2003 Rady Gminy w

Poświętnem z dnia 25 września 2003r.      w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                  w

Poświętnem, który radni przyjęli jednogłośnie .( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr XVIII/105/09

 

Ad.9b

Przewodniczący  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr XVII/05/09  w sprawie  ustalenia  regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,

który  radni  przyjęli jednogłośnie.  ( głosowało  15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr XVIII/106/09
 

Ad.10

Lech Perucki  - przedstawiciel   agencji restrukturyzacji  i modernizacji  rolnictwa  w Radzyminie   -   poinformował,  że  dobrze

by było  żeby był kontakt  z rolnikami ,  jest  możliwość zorganizowania szkoleń w sołectwach, jeśli  chodzi o wnioski obszarowe 

to termin   liczy się  5 lat  od dnia otrzymania pierwszej  płatności, we wnioski   powinniśmy jeszcze w tym  roku  zaznaczyć

płatność  ONW składanie  wniosków jest do 15 maja  po tej dacie  za każdy dzień opóźnienia   potrącany  będzie 1%  wartości

dopłaty.

Waldemar  Kominek- zapytał  jak  jest z ubezpieczeniem  płodów rolnych  przez  rolników  a dopłaty bezpośrednie.

Lech Perucki -  rolnicy  którzy nie  ubezpieczyli płodów rolnych będą musieli  zapłacić karę 2 EURO  z każdego   hektara za  które

otrzymują  dopłaty  do kasy gminy.

Ad.11

Wójt Gminy  - zwrócił się do radnych   o wystąpienie do komendy stołecznej               o zwiększenie  liczby   etatów policji  w

Zespole Dzielnicowym  w Poświętnem. Zwrócił się także do radnych i sołtysów o zwrócenie uwagi na wypalanie  traw  z tego 

powodu powstają  duże straty, co pochłania  zarazem duże  pieniądze.

Radca prawny  -  zwrócił  się  do rady  o upoważnienie  przewodniczącego  rady do złożenia wniosku  do  komendanta

stołecznego o zwiększenie   etatów.

Wniosek został  przegłosowany jednogłośnie – głosowało 15 radnych.

Adam Zieliński  -   zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy  o położenie  trzech garbów na  drodze  Nowe  Ręczaje – Czubajowizna, 

oraz  poprawienie nawierzchni  w Ręczajach  w stronę   Czubajowizny.

Mieszkanka wsi Trzcinka  - złożyła wniosek ustny  o  utwardzenie  drogi w Trzcince, stwierdzając  że asfalt został położony , ale 



za krótko  droga po  roztopach  jest nieprzejezdna  robią się koleiny.

Wójt Gminy –  jeżeli chodzi  remont  drogi  postaram się zrobić w ramach remontów dróg,  a drogi o której  Pani mówi

zrobiliśmy  tyle  na ile  było nas stać i będziemy robić dalej. Stwierdzając ponadto że  zostało podpisane  porozumienie ze

starostwem  powiatu  wołomińskiego   na   dofinansowanie   likwidacji  dzikich  wysypisk  śmieci  ,  robimy   także  akcje  odnośnie  

sprzątania przy  drogach powiatowych. Od miesiąca maja  rozpoczynamy kontrolę umów na odbiór odpadów z gospodarstw

domowych.

Sołtys wsi Józefin - zwrócił się  o porównanie  dróg, oraz  podziękował  za  dotychczasowe  równania.

Przewodniczący przestawił  wniosek  Stowarzyszenia  Wiatraki Kultury  z Wołomina  w sprawie udzielenia  pomocy w zakupieniu

blachy lub płyt ściennych osłonowych za kwotę   około  8 500 zł .

Wójt Gminy – w Czubajowiźnie  odbywają się warsztaty, festyny. Dokładaliśmy do tej pory jakieś  niewielkie środki. W  tej chwili 

przeraża  mnie ta kwota.

Radca  prawny -  jest to stowarzyszenie, do takich rzeczy przeprowadza się konkursy, należy ten wniosek   zaopiniować

negatywnie, nie ma podstaw prawnych  do  udzielenia pomocy.

Przewodniczący poddał pod głosowanie  przedstawiony wniosek, który  został  odrzucony jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

Następnie przewodniczący  przedstawił  pismo przewodniczącego  rady sołeckiej  wsi  Wola Cygowska  w sprawie instalacji

oświetlenia na nowej linii energetycznej na drodze z Woli Cygowskiej do Woli Ręczajskiej z uwzględnieniem ostatniego słupa.

Wójt Gminy -    nie  od razu , na ten rok nie ma zaplanowanych środków  w budżecie gminy na ten cel.

 Wniosek został  poddany pod głosowanie,  gdzie został  odrzucony 12 głosami za,  przy 1  głosie przeciwny i   2 głosach

wstrzymującym.

Danuta Bombik  sołtys wsi Wola Cygowska – zwróciła  się z prośbą o naprawę drogi Wola  Cygowska – Wola Ręczajska.

Wójt Gminy – sprawdzimy’ jeżeli będzie taka  konieczność  to na pewno zostanie  to naprawione, ale czy  jest to droga  gminna.

Aniela  Gromek -  sołtys  wsi  Rojków zapytał   czy  doktor  Pokrzywnicki ma określone  godziny urzędowania

Piotr Staniszewski  - inp. d/s OC -  poinformował że  w związku ze zmianą dotychczasowych substancji jodowych  do produkcji

„Płynu Lugola „   podawanego  w sytuacjach  zagrożenia radiacyjnego  na preparat  jodowy  w postaci tabletek  zostało

przygotowane  i przeprowadzone   szkolenia  z udziałem  dyrektorów szkół  i personelu medycznego  z ośrodka zdrowia .

Przedmiotem szkolenia  było zapoznanie  osób pełniących funkcje kierownicze w szkołach i ośrodku zdrowia  z zasadami

organizacji  dystrybucji i podawania  tabletek  preparatu jodowego  przewidywanego do zastosowania  w sytuacji zagrożenia

radiacyjnego  na terenie gminy.

Ad.12

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady Gminy  Bogusław  Ulejczyk dokonał zamknięcia  XVIII  Sesji Rady  Gminy

w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w   obradach.

Protokołowała :

Hanna Siwak                                                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                                                                 /-/  Bogusław Ulejczyk
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